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SKRIFTLIG FRÅGA E-1741/06
från Rolf Berend (PPE-DE), Albert Deß (PPE-DE), Jan Ehler (PPE-DE), Alfred Gomolka (PPE-DE) 
och Heinz Kindermann (PSE)
till kommissionen

Angående: Skarvproblemet - skrämselåtgärder i EU

Oberoende av de överväganden och de åtgärder för att skrämma bort skarvar som är specifika för de 
olika länderna, ser vi den fackpolitiska vikten av ett samordnat utarbetande av ett internationellt 
bindande förvaltningsprogram för reglering av skarvbeståndet. Endast på detta sätt kan man 
förverkliga ett framtida skydd av biotoper och arter. Den på uppdrag av EU utförda undersökningen 
understryker tydligt nödvändigheten av en reducering av beståndet.

Skarvbeståndets drastiska ökning leder till undanträngning av andra fågelarter som står under skydd 
(kentsk tärna, småtärna). Vidare utgör det nuvarande skarvbeståndet en fara för inhemska fiskbestånd 
och innebär en betydande störning av den ekologiska jämvikten i många vatten. Därför måste 
lämpliga åtgärder vidtas för att förhindra undanträngning av skyddade arter.

De förluster i fiskbestånden som orsakas genom skadeverkan från skarvarnas ätande är ett allt större 
hot mot insjöfiskares, högsjöfiskares och kustfiskares existens. För att avvärja detta hot mot deras 
existens och efterleva artskyddet, finns i de enskilda tyska delstaterna redan möjligheten att skrämma 
skarvarna. Dessvärre leder, också inom detta område, enbart nationella åtgärder inte till det önskade 
resultatet.

På vilket sätt är en europeisk skarvförvaltning möjlig när det gäller skrämsel?

I vilken utsträckning kan kommissionen utveckla en internationell obligatorisk förvaltning för 
reglering av skarvbeståndet?

I vilken utsträckning kan kommissionen förändra skarvarnas skyddade ställning enligt EU:s 
fågelskyddsdirektiv?


